
Protok6l Nr 67/16i
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatru M i nskiego

w dniu 24 pa2dziernika 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczyhski
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki

czlonkowie Zarzqdu : t-u l,rasz Bog ucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Kalarzyna Ziqba - specjalista w Wydz. Oswiaty i Promocji
Stanistaw Smater -- nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenier.
2 Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Rozpatrzenie wnioskow do projekt6w uchwal i innych materialow na XVll sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
5 Podjgcie uchwaly w sprawie powolania komisji konkursowej do przeprowadzenia etapu

powiatowego 16 edycji ,,Konkursu ekologicznego dla dzieci i mlodzieZy ze szkol na
terenie powiatu minsl<iego".

6. Sprawa usuniqcia drz:ew rosnqcych przy ul. Jasnej w Minsku Maz.
7. Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia nieructromo5ci potozonej w miejscowoSci

Siennica, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2738\Al.
8. Sprawy o6wiatowe.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie powolania Komisji K,onkursowej do rozpalrzenia ofed na

realizaqq zadania 6rublicznego polegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy
prawnej w 2017 roku

10 Podjqcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Programu dzialalnoSci Powiatowego
Srodowiskowego Dornu Samopomocy w Minsku l/lazowieckim.

11 Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2016 rok,
12. Sprawy ro2ne.
13. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 10 pa2dziernika 2016 r.
I 4. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Jian f arczynski otworzyl porsiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan farczynski przedstarwit porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jednogtosnie (nieobecny p. t-. Bogucl<i).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastqpujqcych sprawach:



- trwajq prace zwiqzane z przygotowaniem projektu budzetu na 2017 rok (odbyty siq
spotkania z przedstawicielami gmin: Latowicz, Sulejowek, Halinow, Dqbe Wielkie,
miastem Minsk Maz. i grninq Minsk Mazowiecki). Przyjqte zostaly pewne ustalenia
dotyczqce projektu buclzetu odnoSnie remontow i inwestycji w jednostkach,
a najwazniejszym wydatkiem sq Srodki zwiqzane z dostosowaniem SpZOZ do
rozporzqdzenia M in istra 21d rowia.
- odbyto sig spotkanie z prezesem firmy OBl52, klora jest wykonawcq inwestycji na
pawilonie w SPZOZ. Przekazana zostala informacja, ze jestesmy zaniepokojeni
tempem i postqpami prac, ale firma nie widzi problemow (wspomniano, ze moze byc
ewentu a I n ie dwutyg od n iowe wydluzen ie term i n u r eitlizacji zadania).
- odbylo sig spotkanie z burmistrzem Sulejowka odnoSnie partycypacji w kosztach
dokumentacji, a po2niei inwestycji dot. budowy tunelu w ul. Przejazd w Sulejowku.
WarloSc dokumentacji 3,5 mln zl brutto. Wlrjasnil, 2e nie ma mozliwo6ci
wspotfinansowania tego zadania po 1/3. Obecnie PKP zadeklarowalo sfinansowanie
w 50%, a 50% po stronie samorzqdow.
- uczestniczylw uroczystoSciach: 1OO-lecia Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego
w Minsku Maz., 1SO-leciu szkol siennickich, 10O-leciu ZNP, 1OO-leciu Szkoty
Podstawowej w Cygance.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformrcwat o nastqpujqcych sprawach:
- odbyto sig spotkanie z przedstawicielami firmy TOR, ktora ma przedstawic trzy
propozycje wariantow rozwiqzania systemu komunil<acji (z informacjq kosztowE),
- uczestniczyl w spotkaniu z senator Mariq Koc i przedstawicielami Stowarzvszenia
,,Wielki GoSciniec Litewski" nt. sposobu uatrakcyjnienia oferty,
- uczestniczyl w Wqgrowie w Ogolnopolskim Hubertusie.
- odbyto siq spotkanie w sprawie budowy drogi lqc;zqcej drogq nr 802 zdrogq nr 50.
Padta propozycja, aby wystosowac pismo do GDTDKiA i Marszalka Wojewodztwa
o przedstawienie koncepcji rozwiqzania tej kwestii.
Starosta - Antoni JanTarc:zynski zwrocil uwagg, ze nie mozemy na siebie brac ciq2aru
realizacji tego zadania, bo jest to nierealne. Nie powinni5my rozbudzac nadziei i nie
wskazywac powiatu minskiego jako wiodqcego w realizacji tego przedsiqwzigcia,

Ad.4
Starosta - Antoni Jan farczynski powiedzial, 2e na komisjach, w ktorych

uczestniczyt nie bylo uwag do materiatow na ses1q.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedziat, ze Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu
wnioskowala, aby zwiqkszyc Srodki na realizacjq zadan przez organizacje
pozarzqdowe do kwoty 350.000 zt (dotychczasowe srodki w wysokosci 27O.O0O zl).
Starosta poddat powyZszy wniosek pod glosowanie i Zarzqd Powiatu jednogtosnie
opowiedzial siq za zwigkszeniem Srodkow do kwoty 350.000 zl.
Starosta powiedzial, 2e wplyngfo pismo z Mazowieckiego Urzqdu Wojewodzkiego,
w ktorym informujq, 2e powinnismy podjqc dwie uchwaly uchylajqce uchwalg
w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiato'wej nr 2216W na odcinku od
skrzyzowania z drogq gminnq nr 221214W le rgranicy powiatu minskiego oraz
uchylajqcq uchwalg w sprawie zaliczenia do kategorii drog powiatowych drogi gminnej
nr 221214W na odcinku ori drogi powiatowel nr 2216W do granicy powiatu minskiego,
poniewaz Gmina Stanislawow nie podjgta uchwat w sprawie zmiany kategorii drog.
W zwiqzku z powyZszynt do projektu porzqdku i;esji wprowadzone zostanq dwl
dodatkowe punkty.



Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa-- Stanislaw Smater poinformowal,

2e ogtoszona zostala )(Vl edycja konkursu eklologicznego pt. ,,Powiat mihski
wymarzone miejsce na wakacje w zgodzie z naturrl'. Zaproszenia wyslano do szkol.
Eliminacje szkolne przeprowadzone zostanq do 1B listopada, a wrQczenie nagrod
planowane jest na 16 grudnia br. WyjaSnil, ze do wy,lonienia laureatow naleZy powolac
komisjg i zwrocil sig o odclelegowanie czlonka Zarzqdu do prac w komisji.
Zarzqd Powiatu zglosit p. t-ukasza Boguckiego.
Nastqpnie odczytany zostat projekt uchwaty w sprawie powotania komisji konkursowej
do przeprowadzenia etapu powiatowego 16 edycji ,,l(onkursu ekologicznego dla dzieci
i mlodzie2y ze szkol na terenie powiatu mihskiego"; przeprowaozono gNosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly zarzqd opowiedzia,l siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 409/116 w sprawie powolania komisji
konkursowej do przeprowadzenia etapu powiatowego 16 edycji ,,Konkursu
ekofogicznego dla dzieci i mlodziezy ze szkol na terenie powiatu minskiegol'

Ad.6
Naczelnik Wydziatu Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedzial, ze

dyrektor Zarzqdu Drog Pc,wiatowych w Minsku Maz zwrocil sig o wyrazenie zgody na
usuniqcie 3 drzew rosnqcych przy ul. Jasnej w Mirisku Maz. wyjaSnil, ze sq to dwa
drzewa jarzqb ijeden jesion. Drzewa sq obumarle, uschniqte.

Zarzqd Powiatu jednogloSnie wyrazit zgodg na usuniqcie drzew.

Ad.7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osihski

powiedzial, ze wojt gminy Siennica wystqpil z prosbq o uZyczenie na okres 3 lat dziatki
o nr ew. 170 wchodzqcej w sklad pasa drogow(3go drogi powiatowej nr 2738W
Siennica-Kotbiel w celu wykonania chodnika na ul. l(otbielskiej w Siennicy.
Dodal, ze dyrektor ZDP w Minsku Maz. pozytywnie ,zaopiniowal powyzszy wniosek.
Nastqpnie odczytal projeil<t uchwaly w sprawie uL,yczenia nieruchomosci pofozonej
w miejscowoSci Siennica, stanowiqcej drogq powiatowq nr 2738\N; przeprowadzono
glosowanie, w ktorym 2.a podjgciem uchwaly Zl-arzqd Powiatu opowiedzial siQ
jednogtosnie.

zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr ,110116 w sprawie u2yczenia
nieruchomoSci poto2onej w miejscowo6ci Siennica, stanowiqcej drogq
powiatowq nr 2738W.

Ad. 8

Specjalista w Wydziale Oswiaty i Promocji - Katarzyna Ziqba wyjasnila, ze
p. Karolina lwanicka jako prowadzqca szkoty Liceunr Ogolnoksztalcqce dla Doroslych
,,Edukator" w Mihsku Mazowieckim oraz Policealnq Szkofq Zawodowq ,,Edukator"
w Minsku Mazowieckim zloZyla w wymaganym terminie wnioski o udzieleniew 2017 r.
dotacji z budzetu powiatru minskiego. We wnioskach o udzielenie dotacji zamiast
planowanej liczby uczniow wskazano planowanq lic;zbq dzieci, ktore majq byc objgte
wczesnym wspomaganiern rozwoju. Z uwagi na to, ze sE to szkoty dla dorostych i nie
prowadzq wczesnego wspomagania rozwoju Wydziat zaopiniowal negatywnie te dwa
wnioski o udzielenie dotacji.



WyjaSnila, ze w przypadku zlo2enia pzez osobq prowadzqcq szkoly poprawnie
wypetnionego wniosku po 30 wrzesnia wraz z pro6bq osoby prowadzqcej na
odstqpienie od wymaganego terminu 30 wrze6nia, to zgod nie z ar1..90 ust. 29 usiawy
o systemie oSwiaty organ wykonawczy mo2e wyrazic zgodg na odstqpienie od tego
terminu.

S ka rb n ik Powiatu -- Teresa Bqk powie dziala, 2e W ydziat Fi n a nsow y analizowal
zloZone wnioski o dotacjq i rowniez negatywnie je zaopiniowaf.
Kolejno przedstawiony zostal wniosek dyrektora Zespolu Szkot Nr 1 w Minsku
Mazowieckiem o wyrazenie zgody na zatrudnienie 3 nauczycieli do nauki przedmiotow
zawodowych w zawodzie technik chlodnictwa i klimatyzaqi i geodeta. Osoby te
zatrudnione mialyby byc na 14118, 16118 i 14118 etatu na podstawie Kodeksu pracy.

P. Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czzy mo2na zatrudnic na podstawie
Kodeksu pracy, ale z wymiarem czasu pracy wynikerjqcym z Karly nauczyciela.
Starosta - Antoni Janf arczynski powiedzial, 2e nale2y w tym zakresie zwrocic siq do
radcow prawnych o opiniqr i powrocimy do sprawy.

Kolejno p. Kalarzyna Ziqba wyjaSnila, 2<> w Parafii Rzymsko-Katolickiej
pw. J Chrzciciela w Stanislawowie zmienil siq proboszcz i nie bqdzie realizowal
zadania dotyczqcego remrrntu dzwonnicy, na ktory parafia otrzymata dotacjq zbudletu
powiatu w kwocie 10.000 zl. Proboszcz zwrocil sig o wyrazenie zgody na rozwiqzanie
umowy i zwrot dotacji.

zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na rozwiqzanie umowy i zwrot dotacji.
Specjalista w Wydziale Oswiaty i Promocji poinformowata, ze Komisja OSwiaty, Kultury
i Spotlu opowiedziala sig za nie przystqpowaniem do konkursu ,,Stolica kulturv
Mazowsza 2017".
P, Katarzyna Ziqba poinformowala, ze dyrektor ZSA w Minsku Maz. zwrocila sig
z wnioskiem o wyrazenie zgody na udziat w projekcie ,,Kompetentni w przyszlosci",
a okres realizaqi to 1 lipcer 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r., catkowity kosztto 1,5 mlnzl,
minimalny wktad wlasny 150.000 zl, w tym niepienitTzny 80.000 zl. Dodala, Ze szkola
bralaby udzial w projekcie w parlnerstwie z firmq, ale na dzieh dzisiejszy nie jest
w stanie okre5lic tego partnera.
Przyjqto ustalenie, 2e jeZeli do 25 pa2dzierntka br. lcqdq wszystkie informacje, w tym
zakresie to przygotowany zostanie projekt uchwaly na najblizszq sesjg Rady Powiatu.

Ad. 9

Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstiawil projekt uchwafy w sprawie
powolania Komisji Konl.<ursowej do rozpalrzenia ofert na realizacjq zadania
publicznego polegajqcegc) na udzielaniu nieodptatnej pomocy prawnej. Wyjasnit, ze
termin skladania ofert up'tywa w dniu 2 listopada br. i do rozstrzygnigcia konkursu
nale2y powofac komisjq i zwrocil siq o oddelegowanie przedstawiciela Zarzqdu
Powiatu do prac w komisji.
Zarzqd zgtosit do prac w komisji p. Krzysztofa ptochockiego.
Nastqpnie przeprowadzono gfosowanie, w ktoryryt za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jerdnoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 411116 w sprawie powoNania Komisji
Konkursowej do rozpatrzenia ofert na realizacjg zadania publicznego
pofegajqcego na udzielaniu nieodplatnej pomocy prawnejw 2017 roku.



Ad. 10
Wicestarosta Krzysztof Plochocki powie,dzial, 2e dyrektor Powiatowego

Srodowiskowego Domu Samopomocy zwrocila siq o zatwierdzenie Prograriu
dzialalnosci PSDS w Mins;ku Maz., ktory zostat uzgodniony z wojewodq mazowieckim.
WyjaSnil, ze PSDS olrzymal zgodq na zwiqkszenie o 5 liczby miejsc.
Nastgpnie odczylal projel<t uchwaly w sprawie zattwierdzenia Programu dzialalnoSci
Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Mihsku Mazowieckim;
przeprowadzono gfosowianie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd Powiatu
opowiedziat siq jed noglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 412116 w sprawie zatwierdzenia
Programu dzialalno6ci Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy
w Mi6sku Mazowieckim.

Ad.11
Skarbnik Powiatu --Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 21016 rok. Wyjasnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyfy:
- Starostwa Powiatowego w Minsku N/azowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatow'ych w Mihsku Mazowieckinr,
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Specjalnych w lgnacowie,
- Zespolu Szkot im. M. Sk'lodowskiej - Curie w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Mihsku Maz.
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Domu Pomocy Spolecznrej w Kqtach,
- Domu Pomocy Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Fomocy Rodzinie w Minsku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym 2.a podjgciem uchwaty cz{onkowie
Zarzqdu glosowal i nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Janf evczynski - za podlqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqcienr uchwaly.
Gtosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 413/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

4d.12
zarzqd Powiatu jednoglosnie podjql ur:hwalg Nr 414t16 w sprawie

wniesienia Skargi do Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego w Warszawie na
rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewody Mazowiecl<iego z dnia 26 sierpnia 2016 r.
znak LEX.l.41 31 .1 66.201 6.MPZ.



Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski
powiedzial, 2e 12 pa2dziernika br. odbyt sig przetarg na sprzeda| dziatki
w Dziqkowi2nie. Przypornnial, 2e chodzi o dzialkg nr ew. 14011 o pow. 1,67 ha cena
wywolawcza byla 144.00C1 zl, ale nikt nie przystqpil rJo przetargu.
Zwrocil siq z pytaniem, cz:y bqdziemy ogtasza6 kolejny przetarg i czy obniaamy cenQ
wywotawczq. Dodat, ze skonczyta sig waznosc opr:ratu, ale operat jest sprzed roku
wi gc p rawd opodob n ie rzeczozn awca n ieod platn ie potwierdzi ten ope rat.
starosta zaproponowal, aby ogfosic kolejny przetarE; i obnizyc ceng o 10%.
Nastqpnie p Wojciech Os;ihski powrocil do sprawy ewentualnego przekazania dzialki
ptzy ul. Budowlanej w Minsku Maz. Stourarzyszeniu Pomocy Dzieciom
N iepelnosprawnym,,MoZesz wigcej".
Starosta - Antoni Jan Terczynski zaproponowaN, ;zeby udzielic odpowiedzi, ze nie
dysponujemy na ul. Budowlanej dziatkq, ktorq moglibysmy przekazac.

Zarzqd Powiatu prz:ychylil siq do powyzszej propozycji.
Kolejno naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo5ciami przedstawil wniosek
Mazowieckiego Zarzqdu Drog Wojewodzkich w Warszawie, ktory w zwiqzku
z opracowaniem projektu kanalizaqi deszczorarej w m. Okuniew w drodze
wojewodzkiej 637 i rozwiq.zaniem na skrzy2owaniu ,z drogq powiatowq43l8W zwroci
sig o wyrazeniem zgody na dysponowanie nieruchomosciq dziaNka nr ew. 104 na cele
budowlane w zwiqzku z blrdowq kanalizacji.

Zarzqd Powiatu jeclnogtoSnie wyrazit zgodg na dysponowanie nieruchomoSciq
na cele budowlane.
Starosta - Antoni Janf arczyhski przedstawil wniosek zlo\ony przez pelnomocnika w
imieniu Wojta Gminy Mirisk Mazowiecki o wydanrie opinii w zakresie planowanej
przebudowy drog gminnyr:h tj. ul. Huberta, Zolniers;kiej, Lotnikow, Sezamkowej oraz
Dzialkowej w m Karolina .

Dodal, ze dyrektor ZDP w Mihsku Mazowieckim po:lytywnie zaopiniowal przedlozone
materialy.

Zarzqd Powiatu jerJnogloSnie pozytywnie zaopiniowal przedlo2one materialy
w zakresie planowanej przebudowy drog gminnych tj ul. Huberta, Zotnierskiej,
Lotnikow, Sezamkowejoriez Dzialkowej w m Karolina .

Starosta poinformowal, 2e otwarte zostaly oferty na wykonanie ul. Asfaltowej
w Sulejowku. Dodal, Zet wptynqiy dwie oferly znacznie przekraczajqce srodki
zabezpieczone na ten cel w budzecie (500.000 zl) tJ., oferta na kwotg 1.229.686,6g zl
i oferta na kwotq 1.062.340,46 zl.
Starosta zaproponowal, aby uniewaznic przetarg i przenieSc na przyszly rok.
P. t-ukasz Bogucki zaproponowal, aby ponownie og{osic przetarg na to zadanie.
Zarzqd Powiatu postanowit, ze ogloszony zostanie ponowny przetarg na powyzsze
zadanie.
Ustalono, ze kolejne pos;iedzenie Zarzqdu Powiatu odbqdzie siq 7 listopada br.
o godz. 9.00

Ad. 13
Protokol posiedzenla w dniu 10 pa2dziernika br. zostal przyjqty.



4d.14
Zamkn iqcie posiedzenia,

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu: t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek

F


